

40 years Uwe Krämer-Avemarie 40 Jahre Uwe Kraemer-Avemarie

Gerhard Kamm
Heidelberg Hoedowners

In 1976, our club caller Uwe Krämer-Avemarie joined a square Dance class in Darmstadt. After his graduation he found interest in learning what a caller does and he peppered Paul Lausberg, the former club caller, with a lot of questions.

He bought his first single (Country Roads) and practiced a lot. Paul Lausberg gave him the opportunity to practice what he had learned and someday he asked him to represent him during the club night; a new star was born in the "Caller Sky".

Then, Uwe was only 14 years old and kept practicing eagerly. Soon he had his first club, the Witches & Wizzards. The next step was to pass the Caller's exam and he became an active member of ECTA.

Im Jahr 1976 besuchte unser Club-Caller Uwe Kraemer-Avemarie in Darmstadt eine Square Dance Class. Nach der Graduation begann er sich dafür zu interessieren, was ein Caller so macht und löcherte Paul Lausberg, den damaligen Club-Caller mit Fragen.

Er kaufte sich seine erste Schallplatte (Country Roads) und übte und übte. Paul Lausberg gab ihm Gelegenheit, sein Können zu üben und irgendwann bat er ihn, ihn am Clubabend zu vertreten, und schon erschien ein neuer Star am Callerhimmel.

Uwe war damals 14 Jahre jung und übte fleißig weiter. Bald bekam er seinen ersten Club, die Witches & Wizzards. Der nächste Schritt war die Ablegung der Caller-Prüfung und er wurde „Active Member“ von ECTA.



Since then, he had called at Jamborees, numerous Special Dances, amongst others in the US, Sweden, The Netherlands and France Nowadays ca calls for five clubs, from MS to A2.

In July 2017, ECTA honored him for this 40th Caller Anniversary. During the club night, Gerhard Kamm presented him the certificate. He thanked him for all the work Uwe had contributed to our hobby and he wished him and the dancers many happy hours together.

Übersetzung: Margot Wilhelm

Seit dieser Zeit callt er auf Jamborees, unzähligen Special Dances, unter anderem in den USA, Schweden, Niederlande und Frankreich. Heute callt er für 5 Clubs von Mainstream bis A 2.

Im Juli 2017 ehrte ihn ECTA mit einer Urkunde für sein 40-jähriges Caller-Jubiläum. Anlässlich des Clubabends der Heidelberg Hoedowners übergab ihm Gerhard Kamm offiziell die Urkunde. Er bedankte sich für die Arbeit, die Uwe in unser Hobby eingebracht hat und wünschte ihm und den Tänzern noch viele schöne gemeinsame Stunden.